

香港社會服務聯會
The Hong Kong Council of Social Service
2006 年至 2015 年按合資格家庭成員人數劃分的平均每月綜援金額
Average monthly CSSA payments by number of eligible members, 2006 to 2015

元 (\$)

合資格家庭成員人數 Number of eligible members	2006	2007	2008	2009	2010	2011	2012	2013	2014	2015
1	3,468	3,539	3,706	3,874	3,947	4,163	4,531	4,848	5,045	5,399
2	5,786	5,897	6,065	6,357	6,343	6,618	7,257	7,645	7,984	8,560
3	7,753	7,914	8,048	8,409	8,373	8,772	9,488	9,975	10,450	11,307
4	9,118	9,344	9,480	9,920	9,878	10,371	11,242	11,817	12,438	13,401
5	10,825	11,092	11,165	11,660	11,588	12,172	13,143	13,772	14,453	15,521
6 或以上 6 or above	13,534	13,883	13,900	14,501	14,400	15,127	16,282	16,943	17,681	19,101

註釋： 平均每月綜援金額為估算數字，並已包括該年按既定機制所作的調整。具體而言，平均金額是指沒有其他入息的綜援個案可獲發放的金額，有關數字可視作綜援計劃下的「認可需要」。(數字不包括向綜援個案發放的一次過額外金額。)

Note : Average monthly CSSA payments refer to the estimated payments in the respective years, which have taken into consideration the rate adjustment in accordance with the established mechanism. That is, average payment refers to the amount of payment when CSSA cases do not have other income and can be more specifically regarded as “recognised needs” under the CSSA Scheme. (Figures do not include any additional one-off payments provided for CSSA cases.)

資料來源：政府統計處 香港統計月刊 2004 年至 2014 年綜合社會保障援助計劃的統計數字
Census and Statistics Department Hong Kong Monthly Digest of Statistics Statistics on Comprehensive Social Security Assistance Scheme, 2004 to 2014

(2015 年 11 月更新 Updated on 2015 Nov)

如欲查看更多與香港貧窮情況相關的資料及數據，可瀏覽香港社會服務聯會扶貧資訊網 If you wish to check out more information related to poverty situations in Hong Kong, please visit Poverty Information Web of HKCSS : www.poverty.org.hk